
 
 
 

Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte - Gotlands 
skidförbund 
 

Datum:  2015-02-18 
Plats:  Hos Maja Wressel, Visby 
 
Närvarande: Anders Birgersson anders.birgersson@cementa.se 
 Maja Wressel maja.wressel@hotmail.com 
 Eva Buskas eva.buskas@gotlandsallehanda.se 
 Lotta Dahl lotta@charlottendal.net 
                                     Stefan Buskas                                     s.buskas@telia.com 
 
Frånvarande: Åsa Abel asa.abel@gotland.se  
 Stefan Persson stefan.persson@comai.se 
   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
 
1 Mötets öppnande 
Tillfällig vice ordförande Stefan Buskas hälsar välkommen och förklarar mötet för 
öppnat. 
 
2 Genomgång av föregående protokoll 
Oklart läge med GM 2017. En handfull personer har anmält intresse/tackat ja till att 
hjälpa till, men GM-ledning saknas ännu. Anders har skickat frågan till VOK på nytt, inför 
deras nästa styrelsemöte. 
 
3 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4 Val av protokollförare 
Maja Wressel valdes till sekreterare för mötet. 
 
5 Val av justerare  
Stefan Buskas utsågs till justerare. 
 
6 Ekonomi 
Lotta redovisar ekonomin. 
 
7 Nytt från Svenska skidförbundet och Sisu 
Vi väntar på att kallelsen till Götalandstinget ska komma.  
 
8 Nytt från klubbarna 
Inget nytt ifrån klubbarna. 
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9 Tävlingsläget 
Elljuscupen 3 genomfördes som säsongens första skidtävling den 10/2 och sprint-DM 
genomfördes den 17/2.  
Kommande tävlingar är Svaideloppet den 22/2 (reservdag, kommer troligen ställas in 
pga. snöbrist) och Elljuscupen 4 den 15/3.  
 
10 Planering inför skidting 
Skidtinget kommer att hållas i VOK-stugan söndagen den 15/3 i samband med 
Elljuscupen 4 (tävlingen startar kl. 10.00). Efter tävlingen bjuder skidförbundet 
hamburgare och håller i skidtinget. Prisutdelning för Elljuscupen sker direkt efter 
skidtinget.  
 
Anders lägger fram ett förslag på tävlingsprogram för säsong 2015/16, som sedan 
diskuteras på skidtinget.  
Maja skickar ut inbjudan till skidtinget. 
Stefan B. hör med Stenkyrka om de kan ordna hamburgare. 
Lotta kollar att VOK-stugan är ledig söndag 15/3. 
Eva har fixat en power point presentation för värdegrundsarbetet, som kommer att 
presenteras och diskuteras på tinget. 
 
På skidtinget vore det också bra om vi, inför nästa säsong, poängterar vikten av att 
ordningsreglerna följs under tävling så att tävlingsarrangemangen blir både säkrare och 
trevligare.  
 
11 Götalandsmästerskapen 2017 
För att Gotland ska kunna arrangera GM 2017 krävs en projektgrupp med en drivande 
projektledare. Skidförbundet har inte hittat någon eldsjäl som vill vara projektledare för 
GM. Därför beslutar skidförbundet att Gotland tackar nej till att arrangera GM 2017.  
Oron över att kommande vintrar blir lika milda som denna vinter bidrar också till att vi 
tar detta beslut.  
Anders meddelar Götalandstingets längdkommitté om vårt beslut. 
Lotta meddelar VOK om beslutet.  
 
12 övriga frågor 
TA-utbildningen är framflyttad till hösten.  
 
Regionen kan eventuellt komma att beställa in ett tidtagningssystem. Lotta undersöker 
vilka av tidtagningssystem som passar till TA så att vi kan komma med önskemål till 
Regionen.  
 
Skidförbundets årsmöte kommer att hållas onsdagen den 30 september kl. 19.00 i 
Svaidestugan. 
 
13 Nästa möte 
Nästa möte är den 15 mars efter skidtinget i VOK-stugan. 



 
 
 
13 Mötets avslutande 
 
 
 
 
Stefan Buskas Maja Wressel 
Ordförande Sekreterare 


